
Referat Generalforsamling Herning Svæveflyvecenter. 

 
Ad 1: Valg af dirigent 

Christin Nielsen blev foreslået og valgt uden modkandidater. 

 

Ad 2: Bestyrelsens beretning 

Helmuth Egsgaard gengav kort den skriftlige beretning som er udsendt i forbindelse.  

 

Kommentarer fra salen: Knud Møller Andersen (KMA) vil anbefale at tagudskiftningen bliver gjort af én 

gang og at der optages lån i banken, fremfor at tage det over driftsbudgettet. Helmuth var ikke uenig i at 

dette kunne være en løsning. Endvidere ville KMA anbefale at lån mellem Svæveflyvecenteret  og 

Svæveflyveklubben blev afdraget.  

 

Ad 3: Regnskab 

Svend K Jensen (SKJ) fremlagde regnskabet for forsamlingen.  

AHM undrede sig over at det skyldige beløb til svæveflyveklubben var gået fra 240.000 i 2014 til 200.000. 

Helmuth svarede at 40.000,- var flyttet til mellemregningskontoen.  Herefter blev regnskabet godkendt. 

 

SKJ oplyste forsamlingen om planerne for udskiftning af taget på klubhuset, og at centeret har indhentet 

tilbud på materialer på kr. 35.191,-. 

  

Ad 4: Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Ifølge dagsorden ville SKJ ikke genopstille til bestyrelsen, men havde dog ændret standpunkt og blev 

således genvalgt. 

 

Jens Chr. Laursen blev genvalgt som suppleant. 

 

Ad 5: Eventuelt 

Ingen kommentarer til eventuelt, hvorefter generalforsamlingen blev afsluttet. 

 

Således oplevet. 

 

Bjarne Sørensen 

Referent 


